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 AGENDA 
 

 17/18 juli Laatste repetitie resp. DF & LEGO voor de vakantie 
 24 juli Optreden KOE op braderie bij de muziektent (’s avonds) 
 4/5 sept Eerste repetitie resp. DF & LEGO na de vakantie 
 14 sept Serenade (FF & LEGO) 11:00 uur in Eerbeek voor Henk Burgers 
 21 sept Bijenmarkt (FF & LEGO) 09:45 uur aanwezig bij De Schuure) 
 12 okt Bingoavond onder leiding van Evert Hoevers 
 13 okt Play In voor alle leerlingen 
 9 nov Herfstconcert (’s avonds 19:30 uur) 
 23 nov Intocht Sinterklaas LEGO & DES (80% zeker) 
 24 nov Deelname concours FF 
 22 dec Volkskerstzangdienst FF 
 29 dec Oudejaarsbijeenkomst bij “De Korenmolen” (allen) 
 8 maart ’03 Winterconcert 2003 in De Bhoele LEGO / FF / Opleidingsorkest 
 9 maart ’03 Opruimen winterconcert (10:00 uur IEDEREEN aanwezig) 
 13 maart ’03 Algemene ledenvergadering 
 15 maart ’03 Jaarlijkse feestavond 
 

 Wist u dat… 
 

… Bariton-Saxofonist Vincent Fleur per 1/1/2002 een eigen bedrijf is gestart? 
… dat bedrijf “Florido” heet? 
… het voornamelijk met de advisering en bouw van websites te maken heeft? 
… u meer over deze onderneming kunt lezen op www.florido.nl?  
… we dit jaar tijdens de bijenmarkt spelen van 10:00 tot 13:00 uur? 
… dat een uurtje vroeger is dan normaal? 
… er via eGroups (het discussieplatform van “Eendracht” op internet) na afloop van 

het koffieconcert op zondag 30 juni jl. uitgebreid is gediscussieerd over de 
kwaliteit van het optreden? 

… u dat gemist heeft indien u geen deelnemer bent van dit digitale theekransje? 
… elk lid van “Eendracht” zich kan aanmelden voor deelname aan eGroups door een 

mail te sturen naar het adres webmaster@eendracht-eerbeek.nl?  
… u de discussie ook kunt volgen zonder zich aan te melden bij onze webmaster? 
… u dan moet surfen naar http://groups.yahoo.com/group/eendracht? 
… u daar alle berichten van de afgelopen 3 jaren kunt bekijken? 
… deze vorm van communicatie is gestart door Cees & Ellen de Groot? 
… dit de laatste infopaper voor de vakantie is? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 Play-in voor alle leerlingen 
 

Zaterdag 13 oktober wordt er door de jeugdcommissie een 
play-in georganiseerd voor alle leerlingen van “Eendracht”. 
Alle leerlingen worden verdeeld over twee orkesten. Een 
orkest met beginnende leerlingen en een orkest met 
gevorderde leerlingen. Het is de bedoeling dat de twee 
orkesten allebei één nummer instuderen voor zichzelf en één 
nummer instuderen dat ze later gezamenlijk zullen gaan 
spelen. 
 

De werken worden de hele dag ingestudeerd, met tussendoor 
pauzes. Het ene orkest staat onder leiding van Wiebren Buma 
en het andere orkest staat onder leiding van Henk Wensink. 
De locaties op deze dag zijn De Schuure en De Korenmolen. 
Aan het einde van de dag wordt er een concert gegeven. Bij 
mooi weer wordt het concert buiten gegeven en anders 
binnen. Deze play-in wordt dus alleen voor de leerlingen van 
onze eigen vereniging georganiseerd. Hou allemaal deze 
datum alvast vrij in je agenda, want het zal zeker een gezellige 
en leuke dag worden. 

         Bijdrage: Liesbeth Berends 

 

 Barbecue bij de familie van de Sprenge 
 

Zaterdag 6 juli was er een barbecue in de tuin van familie van de Sprenge. Tradities 
worden in stand gehouden. Reuze gezellig natuurlijk. In het begin regende het, maar 
Maartje de Ronde deed wel even de zonnedans. En welja, het hielp. De rest van de 
avond is het droog gebleven. Het eten was ook zeker niet slecht, al maakten sommige 
mensen wel die indruk. Jullie hoeven toch niet alles meteen op de grond te gooien? 
Behalve aan vlees was er ook aan de vegetariërs gedacht. Bedankt ! Aan het einde van 
de avond werd er een stoelendans gehouden. Altijd lachen natuurlijk. Marleen had 
hiermee gewonnen. Alleen wel een opmerking. Wie heeft dat stokbrood ingekocht ? Iets 
minder had ook wel gemogen. Ik heb me lam gegeten. En dan Maartje een extra ijsje 
geven, omdat zij er voor gezorgd heeft dat de broodjes zijn opgegaan? Wie hebben zich 
nou lam gegeten. Iedereen toch?  Maartje was toch wel een beetje de aap van de avond 
hoor. Liesbeth was blij toen ze vertrok. Tja, dat krijg je als je mensen op het laatste 
moment nog uitnodigt. Nee, ondanks Maartje was het toch wel een geslaagde avond. 
Waarom ik iets tegen Maartje heb ? Omdat ze mijn irritante kleine zusje is, die ook nog 
naast me in het orkest zit.  

Bijdrage: Sanne de Ronde 

http://www.florido.nl/
mailto:webmaster@eendracht-eerbeek.nl
http://groups.yahoo.com/group/eendracht


 Jaap Qualm 4000
ste

 bezoeker website 
 

Zeventien dagen eerder dan onze webmaster in één van de vorige infopapers 
voorspelde heeft onze website op 26 juni jl. de 4000

ste
 bezoeker mogen 

verwelkomen. Het betrof  (tatadatadááá…) Jaap Qualm. Onze bugelist was 

bijzonder blij dat hij deze keer met eer kon strijken. 
Vooral nadat de 1000

ste
, 2000

ste
 en 3000

ste
 

bezoekersplaats telkens was opgeëist door de mannen 
van de trombonesectie. 
 

De redactie van de infopaper feliciteert Jaap van harte 
met deze overwinning en wenst de rest van de 
vereniging veel succes (en tijd) met het binnenhalen van 
het 5000

ste
 bezoek aan onze onvolprezen internetsite. 

Voor de statistici onder u,… de 1000
ste

 bezoeker 
bezocht de site op 26 juni 2001, de 2000

ste
 bezoeker 

arriveerde op 16 januari 2002 en de 3000
ste

 bezoeker 
kwam binnen in de derde week van april jl. U ziet het,… 
in het afgelopen jaar zijn er maarliefst 3000 bezoeken 
aan de website gebracht. Broeva, Haro!! 

…een tevreden Jaap Qualm 

 And the winner is… 
 

Daphne Boesveld is de winnaar geworden van de namencompetitie die was 

opgezet om een goede naam te vinden voor het orkest dat is ontstaan uit onze 
Drumfanfare en de gevorderde leerlingen van het opleidingsorkest. “LEGO-orkest 
Eendracht” is de volledige naam van het orkest dat nu elke woensdagavond o.l.v. 
Hans Slijkhuis in De Schuure repeteert. LEGO-orkest was ook de voorlopige 
‘werknaam’ die werd gevoerd. Van alle inzendingen was Daphne de enige die 
voorstelde het zo maar te laten. Als beloning ontving Daphne, voorafgaande aan het 
koffieconcert van 30 juni jl., een blik met drop (…zou dat al op zijn?). 
 

Tijdens het namenwedstrijdje zijn door Bas (vd V.), Liane, Anne (W.), Cees, Daphne, 
Gerd, Henk, Jolanda, Marco, Marietje en Melanie alternatieve namen aangedragen. 
In totaal deden deze 11 leden (en één partnerlid) 54 voorstellen voor een nieuwe 
naam voor het LEGO-orkest. De namen die het NIET zijn geworden zijn: 
 

'Beat'-fanfare, Muziekorkest, het 'Rabobank'-orkest, het Groei-orkest, Boom-orkest,  
JO-orkest, EN-orkest, e-orkest, Mix-orkest, KHS, Big Brother-orkest, Wodan-orkest, 
DES, Het JongLeer-Orkest, Het brug-orkest, JES-orkest, JESSS-orkest, Spil-orkest, 
Stil-orkest, JOSTI-band, JOE-orkest, OJEE-orkest, Als je maar beroemd band, 
Orkest van de 21ste eeuw, Psalm 538, eKest, Elg-orkest, MOD-orkest, Nootsignalen, 
BZN, bhtkeemb-orkest, dreugd-orkest, dropleidings-orkest, Hans en de magic-tones, 
HOB, OBK, Ja ik zweer bij keukenpapier-orkest, WELUWE, May the force be with 
you-orkest, Scotty, beam me up-orkest, Brainstorm-orkest, HODOW, Het 
"dubbelorkest", Het "8 tot 80 orkest", Het "mengorkest", SLEUTEL-orkest, JOINT-
VENTURE, SMILE, GEMENGDE NOTEN, NOTENMIX, Het l.e.g.o. orkest Swing, 
Fermate-orkest en Fine-orkest. 
 

Kijk voor een eventuele uitleg van sommige namen op onze website,… beslist een 
aanrader om dat nog even te doen,… je lacht je een hoedje! 

 De barbecue 
 

Op zaterdag 6 juli was er een barbecue voor de jeugdleden. Het begon om 5 uur. Toen 
het ging regenen deed Maartje de zonnedans (het zag er grappig uit). Toen bijna 
iedereen er was gingen we barbecuen. Tussendoor gingen ze spelletjes doen. Ook 
gingen we met zijn allen op de foto. Later gingen we ook nog de stoelendans doen (best 
leuk om te doen). Om 9 uur was het af. Ik vond het erg gezellig.  
 

Nienke Kleverwal 

 Geslaagd! 
 

Zaterdag 29 juni jl. hebben zeven “Eendracht”-leden KNFM-examen gedaan in Hengelo 
Gld. Zes leerlingen van docent Edgar Lutke en één leerlinge (Rein vd S.) van onze 
dirigent (en docent) Hans Slijkhuis behaalden uitstekende punten en slaagden allemaal! 
Wederom een fantastische prestatie van deze leerlingen,… en van de leraren natuurlijk 
(want in sommige gevallen zijn wat “les-overuren” gemaakt). Hieronder de scores: 
 

Naam Instrument KNFM diploma Aantal punten 

Gerline Jochems bugel A 42,5 

Mirjam Rothuis bugel A 42,5 

Rein van de Sprenge bugel B 43,5 

Nicole Kaatman cornet B 39,5 

Jolanda Brugman alt sax C 51,5 

Tamar Wissing sop sax C 45,5 

Sterre Wissing alt sax C 49,0 
 

Allemaal van harte gefeliciteerd met deze prachtige prestatie! 
 

 E-groups for Eendracht 
 

Zoals jullie wel merken wordt er veel gebruik gemaakt van de E-group van Eendracht. Ik 
heb vanaf 10-3-2002 tot 3-7-2002 volgens mij alle mailtjes nog op de computer staan en 
daaruit blijkt het volgende: 
 

- Top 5 De grootste "mail-verstuurder" 
 

  # 1 Wim Wensink (34 keer) 
  # 2 Henk Wensink (19 keer) 
  # 3 Jolanda Brugman (15 keer) 
  # 4 Ellen de Groot (14 keer) 
  # 5 Wilma Visschers en Gerd Wensink (11 keer) 
 

- Top 5 Mail met meeste reacties 
 

  # 1 Foto's Winterconcert maart 2002 (1ste mail door Henk Wensink, 18 reacties) 
  # 2 Geslaagd (1ste mail door Gerd Wensink, 13 reacties) 
  # 3 Andere naam LEGO (eerste mail Henk Wensink, 12 reacties) 
  # 4 Bevrijdingsconcert van 5-5-2002 op tv (1ste mail Jolanda, 11 reacties) 
  # 5 El Saxco El Wacko (1ste mail door Henk Wensink, 8 reacties) 
 

- Totaal aantal verstuurde berichten in deze periode staat op 164 stuks. 
 

Groetjes,  
Erik Rozendal 



 The Jolanda-experience 
 

Er was eens… afijn, hieronder kunnen jullie lezen over de ervaringen van Jolanda 
Brugman-Holdijk voor, tijdens en na het examen KNFM C-diploma in Hengelo (Gld.) 
op 29 juni jongstleden… 
 
Een tijdje geleden heb ik weer besloten les te gaan nemen, ik stond 
een beetje stil, maar toch had ik het idee dat er nog veel meer 
inzat, vandaar dat ik op saxofoonles ben gegaan bij Edgar (Lutke 
red.). In het begin werkte dat nog niet helemaal zoals ik had 
verwacht. Er werden wat dingetjes veranderd, ander riet b.v., dat 
heeft even geduurd voor ik hierin mijn weg had gevonden. Maar de 
meeste aandacht moest naar de ademhaling uitgaan (zat veel te 
hoog). Dit is en blijft nog wel even het grootste aandachtspunt voor 
mij, maar we hebben toch al leuke resultaten geboekt. Vandaar dat 
ik genoeg vertrouwen had opgedaan om diploma C te gaan halen. 
Op zaterdag 29 juni jl. was het dan zover. Om 15.30 uur was ik aan 
de beurt. Na even ingespeeld te hebben, werd ik voor de leeuwen 
gegooid. De zenuwen, ja ook bij mij, gierden me door de keel en 
helemaal toen de examinator begon met wat theorievragen, waar ik 
geen goed antwoord op wist. Ik dacht ik red me er wel een beetje 
uit door er omheen te praten, maar dat pakte niet goed uit, want 
juist daar haakte hij weer op in en zo liep ik een beetje vast. Ik werd 
hier dus niet echt vrolijker van, maar eindelijk mocht ik toen laten 
horen wat ik kon en het muziek maken pakte gelukkig heel goed uit, waardoor ik 
weer wat vertrouwen kreeg.  Het à prima vista spelen ging helaas ook niet zoals ik 
had verwacht, normaalgesproken is dit iets wat ik aardig goed kan, maar door 
zenuwen, nam ik te weinig tijd om het goed te bekijken en maakte ik wat foutjes. Wat 
ik als erg prettig heb ervaren, is dat Edgar erbij zat en e.e.a. nog weer een bepaalde 
wending kon geven. Net na mijn optreden was ik niet helemaal tevreden, want ik had 
verwacht dat het iets beter zou gaan, ik had er genoeg aan gedaan vond ik zelf, dus 
dan is het wel jammer dat het er niet helemaal zo uitkomt als je had gehoopt. 
Achteraf was ik wel zeer tevreden met het resultaat en vond ik dat de examinator 
mijn optreden goed en eerlijk had ingeschat. Ik kijk al met al terug op een geslaagde 
dag en ga met frisse moed door om ook te proberen diploma D te halen.  
 

Tot slot wil ik Edgar bedanken voor zijn goede begeleiding 
en enthousiasme en hoop ik dat ik met mijn verhaal 
misschien ook nog andere mensen enthousiast kan maken 
om een diploma te gaan halen. Ook al heb je jaren niets 
gedaan op dit gebied, zoals ik ook dus, dit neemt niet weg 
dat je het altijd weer op kan pakken en ook nog goede 
resultaten kunt halen. Helen, Wim W. en Wilma, lijkt het jullie 
niet leuk om met z'n allen voor D te gaan volgend jaar? 
 

Groetjes, Jolanda 
 
 
 

 Anne de Groot ook op de barbecue 
 

Zaterdag ben ik naar de barbeque geweest. Ik had 2 frikadellen, 1 
hamburger  en een worstje op. Het was heel leuk en er waren veel 
spelletjes. Het leukst  was dat ik mijn eigen eten mocht klaarmaken. 
En ik heb heel vaak Twister gedaan. Om vijf uur regende het maar 
toen heb ik Maartje geholpen met de  zonnedans, en na vijf minuten 
werd het gelukkig weer droog. Het feest was in een tent, in de wei 
bij Reinie's huis. Op het laatst deden we de stoelendans en kregen 
we nog een ijsje. Om negen uur ging iedereen weer naar huis.  
 

Groetjes van Anne de Groot 

 Barbecue dialoog  
 

Hee luitjes, 
 

Hier even een dialoogje over de barbecue ........ ik hoop dat ie niet 
iets te lang is: 
 

- Hee Sanne, vond jij die barbecue ook zo supergezellig ? 
+ Ja echt wel, goed hé, dat ze zelfs aan de vegetariërs hadden      

gedacht . 
- Vooral die groenteburger was goed te eten vond je niet ? 
+ Ahum, die had ik per ongeluk in het gras laten vallen. 
- Nou dan was je niet de enige. 
+ Nee, wie dan nog meer ? 
- Nou ik heb meerdere frikandellen in het gras zien liggen. 
+ En ik jou broodjes. 
- Wat dan ? 
+ Die lagen bij de ganzen natuurlijk. Dacht je dat iedereen niet na    

een stokbrood een beetje een volle maag begint te krijgen ? 
- Oh,...... 
+ Ja, zeg dat wel. Jij hebt makkelijk praten. Een beetje rondlopen 

met een mand broodjes en dan iedereen dwingen het op te eten. 
En wie krijgt vervolgens een extra ijsje als beloning ? 

- Ha, ha 
+ Nee, jij komt daar niet nog eens. Liesbeth werd ook al gek van jou. 
- Ja maar zonder mijn zonnedans was de barbecue ook niets geworden. 
+ Mmmmmmmm 

Bijdrage: Sanne en Maartje de Ronde 
 

 Euphoniums 
 

De euphonium-sectie van de fanfare krijgt per september nieuwe instrumenten. Al tijden 
stond de aanschaf van nieuwe euphoniums op ons verlanglijstje en nu is het er eindelijk 
van gekomen. Per september spelen alle 'tubaisten' van de fanfare op een Besson. 
Daarmee moet het toch mogelijk zijn om hoge ogen te gooien tijdens het concours in 
november?! Heren, veel plezier en succes op de nieuwe instrumenten. 

Bijdrage: Liane 
Colofon: Wim Wensink  
(Email: infopaper@eendracht-eerbeek.nl / Tel: 030-6890830) 

mailto:infopaper@eendracht-eerbeek.nl

